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Protokół nr 34/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu 20 maja 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Nieobecny radny Michał Dopierała 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Borku Wlkp.– Tomasz Pawlak, 

przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Miejskiej: 

 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Poinformowała, że zmiany  

planu dochodów dotyczą: 

•  dział 855, rozdział 85516  zwiększa się dochody o kwotę 165.390,04 zł, w tym z tytułu: 

- dotacja w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na dofinansowanie 

Projektu „Gmina Borek Wlkp. wspiera aktywność zawodową rodziców” – 150.030,04 zł, 

- dotacja na dofinansowanie realizacji zadań  ustalonych w Resortowym programie  

„MALUCH+” 2021 – 15.360,00 zł. 



 Str.2 /

6 

Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły się o 165.390,04 zł i wynoszą 39.563.404,78  zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 

•  dz. 600, rozdz. 60004, 60016 dokonuje się zmian w planie wydatków w celu zabezpieczenia 

środków na zakup usług, 

• dz. 754, rozdział 75412 dokonuje się zmian w planie wydatków bieżących w celu 

wygospodarowania środków na dotacje dla OSP  na dofinansowanie zakupu hydraulicznego 

urządzenia ratowniczego, 

•  dział 801, rozdział 80101, 80104, 80117 dokonuje się zmian w planie wydatków w celu 

zabezpieczenia środków na ubezpieczenia społeczne, 

- wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne – Rozbudowa Przedszkola samorządowego w 

Karolewie – etap III, okres realizacji zadania w latach 2021 do 2024, 

• dział 855, rozdział 85516 zwiększa się plan wydatków o kwotę 15.360,00 zł na wydatki 

finansowanie realizacji zadań ustalonych w Resortowym programie rozwoju instytucji 

opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH+”2021, 

- zmniejsza się plan wydatków środków własnych o kwotę 17.038,00 zł, 

•  dział 900, rozdział 90015 dokonuje się zmiany w planie wydatków w celu zabezpieczenia 

środków na zakup usług pozostałych, 

 

Na wnioski sołectw Grodnica, Głoginin, Skoków dokonuje się zmian w planie wydatków 

rozdziałach 60016, 90004, 92105, 92109. 

Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o  165.390,04 zł i wynoszą 43.514.209,83 zł, 

w tym wydatki majątkowe zwiększyły się o kwotę 174.000,00 zł i stanowią 4.653.052,56 zł 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2027 

Uzasadnienie przedstawiła Skarbnik Gminy. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

3) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak. Poinformowała, że na podstawie 

art.11ustawy z dnia 10 grudnia 2020r. o  zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój 

mieszkalnictwa wprowadza się zmiany w art. 7 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o dodatkach 

mieszkaniowych poprzez dodanie ust. 1e w brzmieniu:  

„1e. Rada gminy określa, w drodze uchwały, wzór wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzór deklaracji, o której mowa w ust. 1”.  

Zgodnie z  art. 7.1. dodatek mieszkaniowy przyznaje, na wniosek osoby uprawnionej do 

dodatku mieszkaniowego, wójt, burmistrz lub prezydent miasta, w drodze decyzji 

administracyjnej. Do wniosku dołącza się deklarację o dochodach gospodarstwa domowego za 

okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku oraz inne niezbędne 

dokumenty.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b)  Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

4) określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp. oraz określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Burmistrz. Poinformował, że zgodnie z art. 131 

ust. 4 i 6 ustawy Prawo oświatowe, w przypadku równorzędnych wyników uzyskanych na 

pierwszym etapie postępowania rekrutacyjnego lub jeżeli po zakończeniu tego etapu dane 

publiczne przedszkole, oddział przedszkolny w danej szkole podstawowej nadal dysponuje 

wolnymi miejscami, na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego są brane pod uwagę 

kryteria określone przez organ prowadzący. Organ prowadzący określa nie więcej niż 6 

kryteriów, przyznaje każdemu określoną liczbę punktów, przy czym każde kryterium może 

mieć różną wartość. Podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu spełni wymogi wynikające 

z ustawy oraz określi kryteria, jakie będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Borek Wielkopolski. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 
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5) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do 

klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Borek Wlkp. 

Uzasadnienie przedstawił Burmistrz. Poinformował, że zgodnie z art. 133 ust. 2 i 3  ustawy z 

dnia 14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe kandydaci zamieszkali poza obwodem publicznej 

szkoły podstawowej mogą być przyjęci do klasy pierwszej po przeprowadzeniu postępowania 

rekrutacyjnego, jeżeli dana publiczna szkoła podstawowa nadal dysponuje wolnymi miejscami. 

W postępowaniu rekrutacyjnym są brane pod uwagę kryteria określone przez organ 

prowadzący, który kryteriom przyznaje określoną liczbę punktów oraz określa dokumenty 

niezbędne do ich potwierdzenia. Podjęcie  uchwały  w  proponowanym  brzmieniu  spełni 

wymogi wynikające z ustawy oraz określi kryteria, jakie będą brane w postępowaniu 

rekrutacyjnym do pierwszej klasy w przypadku, kiedy szkoła dysponuje wolnymi miejscami,  

a kandydat zamieszkuje poza jej obwodem. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

gostyńskiego 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak przedstawił pismo Starostwa Powiatowego w 

Gostyniu zmiana wynika z podania błędnej (niepełnej) nazwy zadania w piśmie intencyjnym z 

dnia 6 kwietnia 2021r., przekazanym Urzędowi Miejskiemu w Borku Wlkp. przez Starostwo 

Powiatowe w Gostyniu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a)  Rewizyjna 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

 

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Rady Miejskiej  - 

Tomasz Pawlak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wiesława Wójcik                                                      Tomasz Pawlak 

 


